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سرمقاله

روابط عمومی حلقه گمشده توسعه
ادامه از صفحه یک

روابط  کارکردهای  از  یکی  دیگر  سوی  از 
برنامه ها  سیاست ها،  ترویج  و  تبلیغ  عمومی، 
نمایش  گاهی  اما  است  دولت  دستاوردهای  و 
این دستاوردها چنان با خام دستی و در تضاد 
با واقعیات زندگی مردم همراه می شود که اثر 

عکس برجای می گذارد.
همچنین است که ارتباطات دوسویه در روابط 
در  مردم  مشارکت  تقویت  موجب  عمومی، 
تصمیم گیری ها و فرآیندهای مختلف حکومتی 
می شود. هرچند در موضوعاتی مانند انتخابات 

متغیرهای دیگری نیز اثرگذار است.
روابط  که  آنجا  از  نیز  اقتصادی  دیدگاه  از 
عمومی در تقویت تصویر مثبت کشور نقش 
دارد، می تواند به جذب سرمایه گذاران خارجی و 
تشویق به اقتصاد ملی کمک کند. این موضوع 
در کسب و کارهای خصوصی نیز صادق است 
که امروز بسیاری از بیزنس ها ضرورت وجود 
یک روابط عمومی قدرتمند را درک کرده و از آن 

استفاده می کنند. 
همچنین تبلیغات و اطلاع رسانی موثر در روابط 
عمومی، استفاده از محصولات داخلی را تشویق 
ملی  تولیدات  برای  تقاضا  افزایش  به  و  کرده 
کمک می کند. روابط عمومی می تواند در تغییر 
و  واقعی  اطلاعات  براساس  باورها  و  نگرش ها 
داده های موثق مؤثر باشد، که این خود می تواند 
در مصرف گرایی، خودکفایی و توسعه اقتصادی 
نقش داشته باشد. اما این تنها بخشی از اهمیت 
روابط عمومی در توسعه همه جانبه یک کشور 
است. به این علم باید توجه بیشتری نشان داد. 
همچنان که رسانه به عنوان یک بازوی اثرگذار در 

کشور مغفول مانده است.

خبر

اخبار

گروسی می خواهد به ایران سفر کند

تمایل  اظهار  از  اتمی  انرژی  سازمان  رئیس 
رئیس آژانس بین المللی انرژی اتمی برای سفر 

به ایران خبر داد.
به گزارش ایسنا، محمد اسلامی صبح دیروز 
جمع  در  دولت  هیئت  جلسه  حاشیه  در 
خبرنگاران اظهار کرد:  تعاملات ایران با آژانس 
در جهت  و  دارد  تداوم  روال طبیعی  یک  در 
رفع ابهامات و توسعه همکاری ها، گفت وگوها 
برای سفر  آقای گروسی هم  صورت می گیرد. 
به ایران اظهار تمایل کرده اند و در دستور کار 
ایشان است و در برنامه ما هم قرار دارد که 
در زمانی که تنظیماتش صورت بگیرد، انجام 

خواهد شد.
وی افزود: به دلیل تراکم برنامه ها بعید است 
این سفر در اسفند باشد و با توجه به اینکه 
در اردیبهشت آینده اولین کنفرانس بین المللی 
کشورهای  از  و  می کنیم  برگزار  را  هسته ای 
که  کرده اند  آمادگی  اعلام  جهان  مختلف 

حضور پیدا کنند.
که   ۱۴۰۳ سال  در  کرد:  اضافه  اسلامی 
این یک  اتمی است و  انرژی  پنجاهمین سال 
سی امین  اینکه  ضمن  بود.  خواهد  رویداد 
کنفرانس  اولین  و  هسته ای  ملی  کنفرانس 
بین المللی هسته ای خواهد بود مهمانان زیادی 
دعوت  هم  گروسی  آقای  از  و  داشت  خواهد 

شده که در آن کنفرانس سخنرانی کنند.
کنفرانس ها  در  شد:  یادآور  همچنین  وی 
از  ما  می آیند.  تحقیقاتی  و  علمی  عناصر 
دعوت  هسته ای  برجسته  افراد  و  محقق   ۱۳۰
کرده ایم. تا هفته پیش که من پیگیری کردم 
حضور  اعلام  مهمانان   درصد   ۳۰ از  بیش 

کردند. بقیه هم در دست پیگیری است.
رئیس سازمان انرژی اتمی در پاسخ به این 
قرار است گزارش جدیدی علیه  آیا  سوال که 
ایران به شورای امنیت برود؟ خاطرنشان کرد: 
بار  یک  ماه  سه  هر  طبیعی  طور  به  آژانس 
برای  بار  یک  ماه   ۶ هر  و  حکام  شورای  برای 
می دهد.  گزارش  ملل  سازمان  امنیت  شورای 
بخش  یک  دارد.  بخش  دو  کل  مدیر  گزارش 
از  بخشی  یک  است.  پادمانی  گزارش های 
گزارش در بخش پادمان رفتار جاری صنعت 
صورت  که  است  نظارت هایی  و  ما  هسته ای 
می گیرد. دوربین هایی که دارند و بازرسی هایی 
که صورتی می گیرد جزیی از این گزارش است.
بخش  گزارش  گفت:  همچنین  اسلامی 
برجام  و  است  برجام  ویژه  که  دارد  دومی 
طبق قطعنامه ۲۲۳۱ در دستور کارشان است 
که انطباق یا عدم انطباق با برجام را گزارش 
مواد  اساس  بر  اینکه  به  توجه  با  و  می کنند 
۲۶ و ۳۶ برجام برای اینکه طرفین متعهد به 
تعهداتشان عمل نکردند، ما طبق قانون اقدام 
راهبردی عمل می کنیم که گزارشات آن هم باز 

توسط آژانس تهیه و منتشر می شود.

توطئه اسرائیل در حادثه خطوط 
گازرسانی سریعا ترمیم شد

وزیر نفت از خنثی سازی سریع توطئه اسرائیل 
غاصب در حادثه خطوط گازرسانی، خبر داد.

اوجی چهارشنبه ۲ اسفند ۱۴۰۲ پس از جلسه 
هیئت دولت در جمع خبرنگاران اظهار کرد: دشمن 
ولی  کند  را قطع  گاز بخش خانگی  قصد داشت 
ما آمادگی کامل در همه حوزه ها آمادگی کامل 
داشتیم و بدون اینکه اتفاق خاصی بیفتد، در کوتاه 
ترین زمان ممکن خطوط را که در مناطق صعب 
العبور بود، ترمیم کردیم. هیچ جای کشور قطعی 
گاز نداشتیم. این انفجار توطئه اسراییل غاصب بود 

ولی این توطئه خنثی شد.
خط لوله گاز به پاکستان، تصریح کرد: خط لوله 
هفتم از عسلویه تا چابهار کشیده شده و بخشی از 
این گاز برای صادرات است. خط لوله 5۶ اینچ است 
کخ روزانه ۱۲۰ میلیون متر مکعب گاز را انتقال می 
دهد که بخشی از ان برای صادارت به پاکستان 
است. این قراداد ۱۰ سال پیش امضا شده ولی به 
دلیل تحریم ها، طرف پاکستانی اجرا نکرده و در 
دولت قبل هم کوتاهی هایی شده است اما الان 
مذاکراتی با پاکستان انجام شده و آنها علاقمند به 
احیای این طرح هستند ما هم امادگی را داریم. 
وقتی پاکستان عملیات اجرایی خود را شروع کند ما 

هم اقدام می کنیم.

جبهه اصلاحات در تهران امکان 
ارائه لیست ندارد

سخنگوی جبهه اصلاحات با اشاره به تصمیمات 
این جبهه درباره انتخابات پیش رو گفت: تکلیفی 
اما  نکردیم  تعیین  طلب  اصلاح  چهره های  برای 
احزاب یا شخصیت های عضو، مجاز به ارائه لیست 
یا حمایت از کاندیداهای غیر اصلاح طلب نیستند.

جبهه  سخنگوی  امام  جواد  ایسنا،  گزارش  به 
و  بیست  حاشیه  در  که  نشستی  در  اصلاحات 
چهارمین نمایشگاه رسانه های ایران در غرفه پایگاه 
خبری جماران برگزار شد، با بیان اینکه »بر اساس 
مصوبه جبهه اصلاحات، این جبهه در تهران امکان 
ارائه لیست ندارد«، اظهار کرد: با توجه به پیش 
بینی قبلی جبهه های استانی در برخی استان ها 
از جمله قم، مرکزی، اصفهان، گیلان، گلستان و 
کهگیلویه و بویراحمد فاقد امکان برای ارائه لیست 
هستند و علت نیز آن است که در این استان ها 
حضور  طلب  اصلاح  دار  شناسنامه  کاندیداهای 

ندارند.
وی مدعی شد: الان ۳۱ حزب شناسنامه دار در 
جریان اصلاحات حضور دارند اما امروز می بینیم 
که به تعداد احزاب مان افراد تایید صلاحیت شده 

نداریم.
در  خاتمی  آقای  که  همانطور  کرد:  اظهار  امام 
نشستی که در مجمع ایثارگران داشتیم، به درستی 
و با صراحت اعلام کردند که اصلاح طلبان یا مردم 
با صندوق رای یا انتخابات قهر نکردیم . ما باید 
تلاش کنیم که انتخابات در جای خود شکل بگیرد 
و لوازم آن فراهم شود تا انگیزه ای ایجاد شود مردم 
و جریانات سیاسی رغبت کنند که در آن شرکت 

کنند.
سخنگوی جبهه اصلاحات با اشاره به صحبت های 
حسن روحانی درباره رای اعتراضی اظهار کرد: رای 
اعتراضی به چه کسی بدهیم؟ این رای را به سبد 
و  طلب  اصلاح  یک  عنوان  به  بریزیم؟  تندروها 
شهروند کوچک و خادم ملت تقاضایم این بوده 
است که بر اساس آنچه در قانون اساسی ما آمده 
است، حقوق ملت را محترم بشناسیم و حق تعیین 

سرنوشت را به مردم بدهیم.
درباره  پرسشی  به  پاسخ  در  همچنین  امام 
اختلافات اصولگرایان در ارائه لیست واحد عنوان 
کرد: فکر می کنم بخشی از این دعواها زرگری باشد 
و برای ترغیب مردم تا فکر کنند دو جریان در حال 
رقابت با یکدیگر هستند. فکر می کنم در نهایت 
اصولگرایان یک لیست واحد خواهند داد و تفاوت 

زیادی هم میان آنها نمی بینم.
وی همچنین در پاسخ به پرسشی مبنی بر اینکه آیا 
جبهه اصلاحات تلاش کرده تا با جریانات سیاسی 
رقیب خود و همچنین حاکمیت »گفت وگو« کند؟ 
با بیان اینکه »امکان گفت و گو دو طرفه است«، 
تاکید کرد: ما بارها رسماً اعلام کردیم با هر جریانی 
و حتی بخش های امنیتی آماده گفت و گو هستیم. 
در اعتراضات سال گذشته جبهه اصلاحات پیشگام 
جلساتی  حاکمیتی  بخشهای  از  خیلی  با  و  شد 
جلسات  این  اما  پرداخت  گفت وگو  به  و  داشت 
به نتیجه ای نرسید. یکی از موضوعات ما از ابتدا 
انتخابات بوده است اما همه موضوعات و مطالبات 

مردم انتخابات نیست.
امام با بیان اینکه »ما کسی را محدود نکردیم که 
رای ندهد و کاندیدا ندهد« تاکید کرد: ما گفتیم 
معرفی  امکان  سیاسی  جریان  یک  عنوان  به  که 

کاندیدایی در تهران را نداریم.

سید ابراهیم رئیسی صبح چهارشنبه دوم اسفند 
سالروز  تبریک  با  دولت  هیئت  جلسه  در   ۱۴۰۲
بر  جوان،  روز  و  علی اکبر)ع(  حضرت  ولادت 
جوانان  به  دادن  میدان  و  کردن  اعتماد  ضرورت 
تاکید و تصریح کرد: در طول تاریخ انقلاب اسلامی 
آنجا  شده،  سپرده  مسئولیت  جوانان  به  جا  هر 
عرصه موفقیت و کسب دستاوردهای بزرگ بوده 
است. این جوانان بودند که میدان دفاع مقدس را 
مدیریت کردند و لذا مسئولان بخش های مختلف 
انگیزه  و  نشاط  توانمندی ها،  ظرفیت ها،  از  نباید 

جوانی غفلت کنند.
وی در ادامه به فرمایشات رهبر معظم انقلاب 
آذربایجان  مردم  از  جمعی  با  دیدار  در  اسلامی 
شرقی اشاره کرد و افزود:  توجه بیش از پیش به 
اعتیاد  مدیریت آسیب های اجتماعی مثل طلاق، 
و حاشیه نشینی و توجه جدی به موضوع اجرای 
از  تصمیم گیری ها  و  تصمیم سازی ها  در  عدالت 
جمله نکات مهمی بود که رهبر معظم انقلاب در 
کنار اشاره به پیشرفت ها و دستاورها به آنها اشاره 
کردند و ضرورت دارد از سوی همه به ویژه دولت 
به عنوان دستگاه اجرایی و اداره کننده کشور به 

طور جدی پیگیری شود.
برگزاری  روز  به  شدن  نزدیک  به  اشاره  با  وی 
انتخابات مجلس شورای اسلامی و مجلس خبرگان 
برای  بر ضرورت تلاش همگانی  تاکید  با  رهبری، 
اظهار  مهم  رویداد  این  پرشورتر  چه  هر  برگزاری 
داشت: توجه به قانون، رعایت اخلاق انتخاباتی و 
اتخاذ رویکرد امیدآفرین و پرهیز از سیاه نمایی مورد 
توجه همه کسانی باشد که در عرصه انتخابات و 

تبلیغات انتخاباتی فعالیت می کنند.
»نظام  این که  بیان  با  جمهوری  رئیس  
خدمات  گذشته  سال   ۴5 در  اسلامی  جمهوری 
پاس  باید  که  داشته  ارزشمندی  دستاوردهای  و 
داشته شوند«، گفت: حفظ وحدت و انسجام ملی 
تبلیغات  عرصه  در  ضرورت ها  مهمترین  از  یکی 
انتخاباتی است و اساسا خود انتخابات باید یکی از 

جلوه های مهم و بزرگ انسجام ملی باشد.
وی همچنین برگزاری نمایشگاه رسانه های ایران 
در آستانه برگزاری انتخابات را اقدامی شایسته و 
و  اندیشه ها  و  آرا  تضارب  ایجاد فضای  زمینه ساز 
برگزاری  زمینه ساز  می تواند  که  دانست  گفت وگو 
به  دیگری  زرین  برگ  تا  باشد  انتخابات  پرشورتر 

دفتر حماسه آفرینی های ملت ایران افزوده شود.
وی در بخش دیگری از سخنانش به وتوی دوباره 
آمریکا  از سوی  قطعنامه آتش بس فوری در غزه 
اشاره و خاطرنشان کرد: امروز بدون تردید آمریکا 
بانی  و  عالم  در  شرارت ها  همه  رأس  در  و  محور 
اصلی جنایات و نسل کشی در غزه و مقصر تداوم 
این جنایات است و همه دنیا باید این اقدامات را 

محکوم کنند.
رئیسی با اشاره به اعلام خبر بازگرداندن اموال 
سازمان  تلاش های  کشور،  به  زنجانی  بابک 

اطلاعات سپاه و نیز همکاری مسئولان قوه قضائیه 
و  اطلاعاتی  پیگیری مجدانه  و  هم افزایی  با  که  را 
قضایی این پرونده را به نتیجه رساندند، شایسته 
قدردانی دانست و اظهار داشت: این اموال به طور 
کامل متعلق به ملت و دولت جمهوری اسلامی 
به  کشور  پولی  پشتوانه  عنوان  به  و  است  ایران 

خزانه بانک مرکزی باز می گردد.
سازمان  دولت رئیس  هیئت  جلسه  ادامه  در 
مرکز  گزارش  انتشار  به  اشاره  بودجه با  و  برنامه 
با  ماه، گفت: سال ۱۴۰۲  بهمن  تورم  آمار درباره 
آغاز شد و در  به نقطه 55.5 درصد  تورم نقطه 
خود  که  رسیده  درصد   ۳5.۸ به  رقم  این  بهمن 
گواهی برای به نتیجه رسیدن تلاش های مجموعه 

دولت است.
نقطه مطلوب  با  اینکه همچنان  بیان  با  منظور 
فاصله داریم، افزود: در بهمن ماه تورم گوشت ۴ 
دهم درصد و حبوبات 5.۹ درصد کاهش داشته و 
به طور کلی تورم اقلام و کالاهای خوراکی با ثبت 
عدد ۳۱.۶ درصد، از تورم کلی پایین تر بوده است.
به  همچنین  بودجه  و  برنامه  سازمان  رئیس 
انتشار آمار رشد اقتصادی 5.۱ درصدی در فصل 

پاییز اشاره کرد و اظهار داشت: در فصل پاییز رشد 
اقتصادی بدون نفت ۲.5 درصد و رشد اقتصادی 
بخش نفت و گاز ۲۱.۸ درصد بوده است. همچنین 
رشد بخش صنعت و معدن ۶.۹ درصد، خدمات 
۴.۶ درصد و رشد بخش کشاورزی نیز از منفی ۳ 

درصد به منفی ۱ درصد ارتقا یافته است.
در  جمهوری  رئیس  دستور  به  اشاره  با  منظور 
مورد  مالی  منابع  تامین  برای  دولت  قبلی  جلسه 
نیاز جهت رفع برخی مشکلات از جمله مطالبات 
داروخانه ها در اجرای طرح دارویار، تصریح کرد: 
عطف به این دستور روز گذشته جلسه ای با حضور 
معاون اول رئیس جمهور و مسئولان مربوطه برگزار 
شد و برای واریز منابع لازم از سوی دستگاه های 
مسئول به خزانه توافقات خوبی حاصل شد که این 
منابع طی دو هفته آینده تخصیص خواهند یافت.
صورت  اقدامات  از  تشکر  با  جمهوری  رئیس 
گرفته در این زمینه، تسریع در تزریق این منابع در 
چرخه تامین منابع در بخش های مختلف به ویژه 
در طرح دارویار و رفع مشکلات بخش سلامت و 

درمان را خواستار شد.
امروز  جلسه  در  پرورش نیز  و  آموزش  وزیر 

با اشاره به حضور دکتر رئیسی در  هیئت دولت 
باشگاه دانش پژوهان جوان، از ابلاغ چارت اداری 
این مجموعه از سوی سازمان اداری و استخدامی 

طی روزهای اخیر خبر داد.
همچنین رئیس سازمان صدا و سیما در جلسه 
امروز با اشاره به بازدید خود از پارک های علم و 
که  جوانانی  عمده  اینکه  بیان  با  زاهدان،  فناوری 
 ۲۳ زیر  بودند  کار  به  مشغول  مجموعه  این  در 
سال سن داشتند، گفت: مسئولان این پارک در 
مدارس استان دفاتری برای شناسایی استعدادها 
نتیجه  در حوزه های مختلف تاسیس کرده اند که 
است.  بوده  ثمربخش  و  امیدآفرین  بسیار  آن 
پیشنهاد می کنم که تمام پارک های علم و فناوری 
و  صدا  استانی  دفاتر  به  مختلف  استان های  در 
این  و دستاوردهای  فعالیت ها  از  تا  سیما متصل 

مجموعه ها برنامه سازی مشترک انجام دهند.
این  از  استقبال  ضمن  نیز  جمهوری  رئیس 
پیشنهاد گفت: روایت این پیشرفت ها به خصوص 
عامل  خودشان  که  باشد  کسانی  جانب  از  وقتی 
و بانی این پیشرفت ها و دستاوردها هستند، هم 

امیدبخش تر و هم مستندتر و جذاب تر است.

اعضای کابینه سیزدهم در حاشیه جلسه روز گذشته )چهارشنبه( 
دوم اسفند ۱۴۰۲ هیأت وزیران در حیاط دولت با حضور در جمع 

خبرنگاران به سوالات شان پاسخ دادند.
به گزارش ایسنا، امیر محمدرضا آشتیانی وزیر دفاع و پشتیبانی 
نیروهای مسلح درباره حضور مردم در انتخابات ۱۱ اسفند گفت: 
وقتی مردم حضور پیدا می کنند ارزیابی دشمن را تغییر می دهد 
و قطعا بازدارندگی بسیار بزرگی ایجاد خواهد کرد. ما هم توصیه و 

تشویق می کنیم که همه ان شاءالله در انتخابات شرکت کنند.
سید اسماعیل خطیب وزیر اطلاعات  با تبریک بازگشت اموال 
بابک زنجانی به مردم توسط سازمان اطلاعات سپاه و قوه قضاییه، 
عنوان کرد: کار مهمی صورت گرفت که اموال مردم برگشت و این 

حادثه ارزشمندی برای مردم بود.
وی همچنین تاکید کرد: ان شاءالله انتخابات در کمال امنیت برگزار 
می شود. نکته مهمی که وجود دارد این است که ما امروز داعشی که 
از حکمرانی مایوس شده در منطقه سرگردان است و آمریکا و رژیم 
صهیونیستی و عوامل آنها در جهت اقدامات تروریستی در حال 

بهره برداری از آنها هستند.
عیسی زارع پور وزیر ارتباطات و فن آوری اطلاعاتت با بیان این که 
»تعداد کاربران رادارگیم به عنوان ابزاری برای بهبود تجربه کاربری 
گیمرها به ۱۴ میلیون رسیده است«، گفت: با توجه به وعده رئیس 
جمهوری برای بهبود تجربه کاربری گیمرها، ابزار رادارگیم راه اندازی 
شد که در آن محتوای بازی های پرمخاطب و مورد تایید نهادهای 
فرهنگی را در کشور آوردیم و میزبانی کردیم تا حداقل ۳۰ درصد 

میزان تاخیر در دسترسی گیمرها به این بازی ها کاهش پیدا کرد.
وی گفت: این دولت از ابتدای شروع کار بدنبال بهبود تجربه 
کاربری عموم کاربران و اقشار خاص بود که یکی از اقشاری که 
میزان تأخیر در دسترسی اینترنت )Ping( بری تجربه کاربری آنها 

اثر بسیار منفی است ، گیمرها به شمار می رفتند.
محمد مهدی اسماعیلی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی از تمدید 

 - فردا  ظهر  از  بعد  تا  ایران  رسانه های  نمایشگاه  برگزاری  زمان 
فردا  تا  مردمی  استقبال  دلیل  به  گفت:  و  داد  خبر   - پنجشنبه 

بعدظهر نمایشگاه مطبوعات تمدید شد.
وی يادآوری کرد که ۴5۰ رسانه در این نمایشگاه مشارکت کردند و 

جریان قهری نداشتیم و خیلی پررونق برگزار شد.
اینکه  بیان  رئیس جمهور با  پارلمانی  حسینی معاون  محمد 
امیدواریم تا قبل از عید بودجه نهایی شود تا دولت از اول فروردین 
مطابق بودجه عمل کند، اظهار کرد: بعضی موارد بودجه را شورای 
نگهبان مغایر اعلام کرده بود. نمایندگان بر نظر خود اصرار کردند و 

الان باید در مجمع تشخیص تایید شود.
سید صولت مرتضوی وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعیبا بیان این که 
»طرح فجرانه کالابرگ با موفقیت اجرا شد و در مرحله نخست به 
مدت سه ماه ادامه دارد«، افزود: مرحله اول آن که از ۱۸ بهمن ماه 
آغاز شد تا روز گذشته تقریبا با استقبال ۱۲ میلیون و ۸۹۲ هزار و ۱۶ 

خانوار مواجه بوده است.
وی همچنین گفت: حدودا جمعیتی بالغ بر ۳۷ میلیون نفر یعنی 
حدود ۶۲.5 درصد تاکنون از این طرح فجرانه کالابرگ استقبال 

کرده اند و مرحله اول این طرح تا ۱۷ اسفند ادامه خواهد داشت.
احمد وحیدی وزیر کشور از بررسی تغییر قوانینی مهاجرت در 
مجلس شورای اسلامی خبر داد و اظهار کرد: کارت هوشمند اتباع 
تهیه شده و در حال توزیع است. اتباع غیرمجاز باید برگردند و بقیه 
ساماندهی شوند. لایحه ای هم درباره نحوه مواجهه با افراد غیرمجاز 
تهیه شده که الان در مجلس است. وی همچنین در پاسخ به این 
پرسش که اجاره ساعتی خانه مجاز است؟ گفت: نه من یادم نیست 

کسی این چنین مجوزی را صادر کرده باشد.
وزیر کشور درباره حذف گزینه عجله دارم از تاکسی های اینترنی 

هم تاکید کرد که باید به این مورد رسیدگی شود.
محمد مخبر معاون اول رئیس جمهوری  از اختصاص ۲۰ هزار 
میلیارد تومان برای طرح دارویار و حل مشکل تولیدکنندگان دارو 

خبر داد.
تامین  تعهد  عدم  به  دارو  تولیدکنندگان  اعتراض  درباره  وی 
اجتماعی توضیح داد: دیروز یکی از کارهایی که کردیم همین بحث 
دارویار بود و ۲۰ همت )هزار میلیارد تومان( تخصیص داه شد که در 
همین یکی دو روزه به آنها داه خواهد شد و این بخش حل می شود.
هیئت  امروز  دولت مصوبات  جهرمی سخنگوی  بهادری  علی 
وزیران را تشریح و اظهار کرد: در جهت تقویت تولید در حوزه انرژی 
برای تولید برق در کشور، امروز منابع مالی و روش های تسویه 
بدهی برای شرکت هایی که دولت برای پرداخت هزینه های تامین 
برق به آنها بدهی داشت پیش بینی شد و با تصویب هیئت وزیران 

این تسویه صورت خواهد گرفت.
داود منظور رئیس سازمان برنامه و بودجه درباره عملکرد دولت 
در اجرای بودجه، گفت: ما امسال بودجه را  بدون کسری پشت 
سر می گذاریم البته منابع ما کامل تحقق پیدا نمی کند که هیچ 
سالی این منابع کامل محقق نمی شود. با ابزار تخصیص و مدیریت 
درامد و هزینه امسال را بدون نگرانی به پایان می رسانیم. پرداخت 
های ما کامل ترازمند بوده است. در پرداخت هزینه های جاری 
پرسنلی بالای ۹۸ درصد عملکرد داشتیم. در آموزش و پرورش بالای 
صددردصد عملکرد داشتیم. در  پرداخت جاری دستگاه ها هیچ 

مشکلی نداریم.
وی افزود: دو سه مورد اختلاف کوچک در زمینه بودجه میان 
دولت و مجلس وجود دارد که در چند روز آینده در مجمع تشخیص 

مصلحت نظام و شورای نگهبان حل خواهد شد.
خبر  به  واکنش  شهرسازی در  و  راه  بذرپاش وزیر  مهرداد 
چینی ها  گفت:  هم  مسکن  ساخت وساز  در  چینی ها  مشارکت 
پیشنهادات متعددی در وزارتخانه به ما دادند و در چندین مورد 
با هم توافق کردیم. هدفگذاری ما بیشتر آوردن سرمایه خارجی در 
بخش ساختمان و مسکن است و به دنبال جذب سرمایه خارجی 

هستیم. بیشتر به منابع مالی نیاز داریم تا تکنولوژی.

رئیسی در جلسه هیات دولت اعلام کرد

اموالبابکزنجانیبهخزانهبانکمرکزیبازمیگردد
رئیس جمهوری با تاکید بر ضرورت تلاش همگانی برای برگزاری هر چه پرشورتر انتخابات اظهار داشت: توجه به قانون، رعایت اخلاق انتخاباتی و اتخاذ 

رویکرد امیدآفرین و پرهیز از سیاه نمایی مورد توجه همه کسانی باشد که در عرصه انتخابات و تبلیغات انتخاباتی فعالیت می کنند.

ازاختلافبودجهمیاندولتومجلستااحتمالتغییرقوانینمهاجرتیاعضای کابینه سیزدهم در گفت و گو با خبرنگاران مطرح کردند

رئیسی با اشاره 
به اعلام خبر 

بازگرداندن اموال 
بابک زنجانی به 

کشور، تلاش های 
سازمان اطلاعات 

سپاه و نیز همکاری 
مسئولان قوه 

قضائیه شایسته 
قدردانی دانست و 
اظهار داشت: این 

اموال به طور کامل 
متعلق به ملت و 
دولت جمهوری 

اسلامی ایران است 
و به عنوان پشتوانه 

پولی کشور به 
خزانه بانک مرکزی 

باز می گردد

باید در جبهه  ایم  محمود صادقی در مناظره ای گفت: دچار لکنت زبان شده 
اصلاحات بازنگری کنیم و در عین حال مصطفی کواکبیان نیز اظهار داشت: وقتی 
قادر به تاثیرگذاری نیستیم لااقل همان حداقلی را اثرگذار کنیم، باید قانون اساسی 

بازنگری شود.
اسلامی  انجمن  دبیرکل  صادقی«  »محمود  انتخاباتی  مناظره  ایرنا،  گزارش  به 
مدرسین دانشگاه ها و نماینده ادوار مجلس و مصطفی کواکبیان دبیر کل حزب مردم 
سالاری روز گذشته - دوم اسفندماه - در حاشیه بیست و چهارمین دوره نمایشگاه 

رسانه های ایران برگزار شد.
راهبرد اصلاح طلبان در سال ۹۴ 

جناح  از  مجلس  ادوار  نماینده  و  دانشگاه ها  مدرسین  اسلامی  انجمن  دبیرکل 
اصلاح طلب در این مناظره گفت: مجموعه تشکیلاتی که اصلاح طلبان شکل داده اند 
افراد با تجربه و حسن نیت هستند و در همه ادوار مشارکت داشته اند اما الان فضا 

را به گونه ای می بینند که انتخاباتی نیست.
صادقی افزود: اساسا حتی اگر مردم بیایند و آدم های خوبی هم انتخاب شوند اما 

دیگر مجلس معنا ندارد و از حیض انتفاع خارج شده است.
وی ادامه داد: ۴ لایحه مربوط به مبارزه با پولشویی را سال ۹۷ تصویب کرده ایم 
ولی الان چند سال است در مجمع تشخیص در حال خاک خوردن است این همه 
زحمت بکشیم که نماینده وارد مجلس شود ولی فایده ای از آن نمی بینیم، چه فایده 

ای دارد؟ چرا باید از افرادی حمایت کنیم که عملکردشان را نتوانیم تضمین کنیم؟
جناح  از  مجلس  ادوار  نماینده  و  دانشگاه ها  مدرسین  اسلامی  انجمن  دبیرکل 

اصلاح طلب بیان داشت: راهبرد اصلاح طلبان در سال ۹۴ »انتظارات حداقلی - 
مشارکت حداکثری« بود منتخبان مردم هم تلاش زیادی کردند ولی نتوانستند به 
نتیجه ای برسند لذا الان به این نتیجه رسیده ایم که نهاد قانونگذاری باید به جایگاه 

خودش برگردد
قانون اساسی باید بازنگری شود

دبیر کل حزب مردم سالاری گفت: مگر دفعه قبل ۶۰ درصد رأی دهندگان در 
انتخابات غایب نبودند؟ چه تلنگری برای حاکمیت بود؟ نیامدن مردم تلنگری برای 

حاکمیت نمی شود.
کواکبیان ادامه داد: به محض اینکه از مشارکت پایین انتقاد می کنیم، بلافاصله 
می گویند در خارج هم ۴۰ درصد آمده اند در حالی که در آنجا نظامشان حزبی است 
الان درست است به مردم می گویند به خاطر خون شهدا بیایید ولی می بینند که با 
مشارکت ۴۰ درصدی هم می شود مجلس داشت، وقتی نمی توانیم تاثیرگذار باشیم 

لااقل همان حداقلی را اثرگذار کنیم باید قانون اساسی بازنگری شود.
جناح  از  مجلس  ادوار  نماینده  و  دانشگاه ها  مدرسین  اسلامی  انجمن  دبیرکل 
اصلاح طلب گفت: دچار لکنت زبان شده ایم نماینده ای که وارد مجلس می شود تا 
چه مقدار می تواند خواسته مردم را بدون لکنت اعلام کند؟ باید در جبهه اصلاحات 

بازنگری کنیم.
صادقی افزود: در یک سال اخیر مردم توانسته اند بخشی از مطالبات خود را به 
حاکمیت القا کنند و حاکمیت بعد از اعتراضات سال گذشته دیگر نمی تواند بخشی 

از خواسته هایش را به مردم تحمیل کند.

در مناظره صادقی و کواکبیان مطرح شد
بایددرجبههاصلاحاتوقانوناساسیبازنگریکنیم
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